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Jelentés 

a két ülés között tett, a megyei önkormányzatot érintő tárgyalásokról és 

tanácskozásokról 

 

 

2011. május 13. - 2011. június 24. 

 

 

I. 

Külkapcsolat 

 

 

2011. május 24-én tartotta soron következő ülését a Békés-Bihar Megyei Vegyes Bizottság a 

Nagyszalonta közelében fekvő Madarász községben. Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke, a Vegyes Bizottság Békés megyei társelnöke, Sárközi Alexandru a 

Vegyes Bizottság Bihar megyei társelnöke mellett Tiurbe Dan Alexandru, Madarász Község 

polgármestere köszöntötte a megjelenteket. Az előadások között a biogazdálkodás 

helyzetéről, a Békés és Bihar megyei civil szervezeteinek és non-profit szektorának 

együttműködési lehetőségeiről esett szó. 

 

2011. május 28-29-én a Hunyad megyei Déva adott otthont a második „Összetartozunk” 

szórványkonferenciának, amelyen a székelyföldi megyék közösségépítő programjában részt 

vevő partnerszervezetek képviselői, valamint az anyaországi testvérmegyék küldöttei voltak 

jelen. A konferencián részt vett Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. június 2-án tartotta soron következő ülését az Arad-Békés Megyei Vegyes Bizottság. A 

programon több olyan tárgykörről hallgattak meg előadást a résztvevők, amelyeket a Vegyes 

Bizottság illetékes albizottságai részletesebben is megtárgyalni terveznek a későbbiekben.  A 

rendezvényen részt vett Adrian Florin Tolea az Arad Megyei Tanács alelnöke és Farkas 

Zoltán a Békés Megyei Közgyűlés elnöke. Az ülést H. Kovács Judit társadalmi megbízatású 

alelnök, a Vegyes Bizottság társelnöke vezette.  

 
2011. június 8-án Gyulán, a Pándy Kálmán Megyei Kórházban a Magyarország – Románia 

Határon Átnyúló Együttműködési Program 2007-2013 elfogadott projektje a ,,Gyógyítás határok 

nélkül a Körös-Maros közben- Arad-, és Békés megyei egészségügyi ellátás közös alapjainak 

megteremtése” (GYULA-ARAD MED) című, HURO/0802/021_AF számú projekt nyitó 

rendezvényén beszédet mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. június 15-16-án Brugge Városában (Belgium) került megrendezésre a "Békés megye 

bemutatkozik" című rendezvény. A H. Kovács Judit, társadalmi megbízatású alelnök által 

vezetett bemutatkozó látogatás alkalmával az érdeklődők megismerkedhettek Békés megye 

kulturális életével, illetve Békés megyei hungarikumokat is megkóstolhattak. A bemutatkozó 

látogatást megtisztelte jelenlétével Paul Breyne úr, Nyugat-Flandria kormányzója. 
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II. 

Tárgyalások, tanácskozások 

 

2011. május 9-én Gyulán tartotta taggyűlését a Gyulai Várfürdő Kft. A taggyűlésen 

elfogadták a 2010. évi beszámolót, a 2011. évi üzleti tervet, a vezérigazgató 2010. évi 

célfeladatinak értékelését, meghatározták az új ügyvezető 2011. évi célfeladatait, valamint 

Szalai Györgyöt 2014. január 31-ig felügyelő bizottsági taggá választották.  

 

2011. május 9-én tartotta kuratóriumi ülését a Békés Megyéért Vállalkozásfejlesztési 

Közhasznú Közalapítvány. A kuratóriumi ülésen elfogadták az alapítvány 2010. évi 

beszámolóját, 2011. évi üzleti tervét, az Aranypeták Kft. 2010. évi beszámolóját, valamint 

döntöttek Dr. Orosz Tivadar könyvvizsgálói mandátumának 2014. május 31-ig történő 

meghosszabbításáról. 

 

2011. május 12-én a Magyar Vöröskereszt Békés Megyei Szervezete Vöröskereszt Világnapi 

Ünnepséget szervezett, melyen köszöntőt mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke. 

 

2011. május 12-én a Munkácsy Mihály Múzeumban Bohus Zoltán szobrászművész „Fény” 

című kiállításának megnyitójára került sor. A rendezvényen köszöntőt mondott Kónya István, 

Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. május 12-én az IBSEN Házban került megrendezésre a Színiiskolák I. Nemzetközi 

Találkozója. A sajtótájékoztatón Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke 

vett részt. 

 

2011. május 13-án a Békési Galériában Tulajdonképp címmel nyílt fotókiállítás Gazsó János 

képeiből, melyet a Bélfenyéri Árvaház vezetői és lakói ihlettek. A kiállítást H. Kovács Judit, 

Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. május 14-én tartotta baráti vacsoráját Szarvason a Szlovák Iskoláért és Óvodáért 

Alapítvány és a Szlovák Általános Iskola, Óvoda és Diákotthon szülői szervezete, 

nevelőtestülete. Az eseményen Békés Megye Képviselő-testülete nevében Hamza Zoltán 

térségi tanácsnok vett részt. 

 

2011. május 16-án tartotta soron következő ülését a Megyei Önkormányzatok Országos 

Szövetsége (MÖOSZ) a Pest Megyei Vármegyeházán. Az ülésen Békés megyét Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke képviselte. 

 

2011. május 17-én a Munkácsy Mihály Múzeumban került sor a Békésvármegyei Régészeti 

és Művelődéstörténelmi Társulat Évkönyve 2010 című kiadvány bemutatójára. Az eseményen 

Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a résztvevőket. 

 

2011. május 18-án Szegeden került megrendezésre a Dél-Kelet Magyarországi Iroda 

Nonprofit Kft. taggyűlése. A taggyűlésen 2012. május 31-ig meghosszabbításra került a 

könyvvizsgáló megbízatása, 2011. december 31-ig Felügyelő Bizottsági taggá választották 

Sára Csaba Károlyt, Wittmann Lászlót és Gyenes Attilát, valamint a tagok elfogadták a Kft. 

2010. évi közhasznúsági beszámolóját. 
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2011. május 18-án Gyulán a Múzeumi Világnap alkalmából került sor a felújított Erkel 

Ferenc Emlékház ünnepélyes átadására. Békés Megye Képviselő-testületét képviselte Kónya 

István alelnök. 

 

2011. május 19-én került sor a XVIII. Csaba Expo hivatalos megnyitójára a Békéscsabai 

Városi Sportcsarnok Expo színpadán. Az eseményen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke, védnökként köszöntötte a résztvevőket.  

 

2011. május 19-én tartotta taggyűlését a Békés Airport Repülőtér Működtető Fejlesztő Kft. A 

taggyűlésen elfogadásra került a Kft. 2010. évi beszámolója, valamint a 2011. évi üzleti terve. 

 

2011. május 19-20-án a Miskolci Egyetem „Tudásalapú társadalom, tudásteremtés, 

tudástranszfer” címmel rendezett nemzetközi tudományos konferenciát, ahol H. Kovács Judit, 

Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke a „Válság előttünk 

vagy utánunk” szekcióban tartott előadást és mutatta be a Békés Megyei Önkormányzat 

Növekedésorientált gazdaságfejlesztési programját „Tradíció és innováció – egy értékalapú 

gazdaságfejlesztési modell bemutatása” címmel. 

 

2011. május 19-én 67 új bírósági ülnök vette át megbízólevelét és tette le esküjét a Békés 

Megyei Önkormányzat Dísztermében. Előbb Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke adta át 30 megyei ülnök megbízólevelét, majd a megyei szlovák és cigány 

kisebbségi önkormányzatok vezetői adták át 1-1 fő kisebbségi ülnök megbízólevelét. A 

megyei ülnökök megválasztása után Békéscsaba Megyei Jogú Város polgármestere Vantara 

Gyula adta át a városi ülnökök megbízólevelét és a városi kisebbségi önkormányzatok ülnökei 

is megkapták kinevezési okmányukat.  

 

2011. május 20-án Békéscsabán tartotta taggyűlését az Ibsen Nonprofit Kft., melyen a tagok 

elfogadták a Kft. 2010. évi közhasznúsági jelentését, valamint a 2011. évi üzleti tervet.  

 
2011. május 21-én Dévaványán, a Békés Megyei Szociális, Gyermekvédelmi, Rehabilitációs és 

Módszertani Központ intézményegységében került sor a gyermekvédelem 56 éves évfordulójára, 

az „56 év tükrében” című rendezvényre. Az első magyar gyermekvédelmi törvény 110 éves 

évfordulójáról is megemlékeztek, amely 1901-ben Széll Kálmán miniszterelnöksége alatt 

született meg. Az eseményen ünnepi köszöntőt mondott Czégény Gyula, a Békés Megyei 

Önkormányzati Hivatal Szakmai Felügyeleti Osztályának osztályvezetője. 

 

2011. május 21-én rajtolt el a 14. Nemzetközi Szupermaraton Békéscsabán a Városháza előtt. 

A kétnapos, fizikai és lelki akaraterőt is igénylő megmérettetést Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke, az esemény fővédnöke indította útjára Kiss Tiborral, 

Békéscsaba Megyei Jogú Város alpolgármesterével, miután közösen sütötték el a rajtpisztolyt.  

 

2011. május 21-én zajlott megyeszerte a „TeSzedd! Önkéntesen a tiszta Magyarországért!” 

országos szemétgyűjtési akció. A Békés Megyei Önkormányzat intézményei révén több mint 

3000 résztvevőt mozgósított ezzel pedig a megyei regisztrált önkéntesek több mint felét 

biztosította. Az akcióban, a Békés Megyei Önkormányzat fenntartásában működő három 

oktatási centrum és három szociális intézmény huszonegy telephelye csatlakozott tizenhárom 

településen. Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke a Békés Megyei 

Farkas Gyula Közoktatási Intézmény dévaványai oktatási egységében köszöntötte a 

hulladékgyűjtő akcióban résztvevőket, majd a gyermekek és tanárok társaságában szedte a 

szemetet.  
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2011. május 22-én került sor a Buda-Cash Békéscsabai Atlétikai Klub, Békéscsaba-Arad-

Békéscsaba Szupermaraton sajtótájékoztatójára. A rendezvényen részt vett Kónya István, Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. május 23-án a Békés Megyei Tudásház és Könyvtárban EuropeanaLocal projektzáró 

konferenciára került sor, melyen köszöntőt mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke. 

 

2011. május 23-án a Békés Megyei Tudásház és Könyvtár szervezésében került sor a 

Tudásexpo Express sajtótájékoztatójára és záró konferenciájára. A rendezvényt Kónya István, 

Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. május 24-én Szegeden tartotta kuratóriumi ülését a Nagyalföld Alapítvány, melyet 

követően sajtótájékoztató keretében bemutatásra került a Környezeti változások és az Alföld 

című kiadvány. 

 

2011. május 25-én Gyulán az SM Világnap keretében a Békés Megyei Sclerosis Multiplexes 

Emberek Közhasznú Szervezete tartott rendezvényt. Az esemény fővédnöke Kónya István, 

Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke volt, aki köszöntőt is mondott. 

 

2011. május 26-án Budapesten került megrendezésre a Határon Átnyúló Kezdeményezések 

Közép-európai Segítő Szolgálata (CESCI) közgyűlése, ahol napirendre került többek közt az 

új tagok felvétele, új elnökségi tag, és új elnök megválasztása, az egyesület 2010. évi 

közhasznúsági jelentésének, valamint 2011. évi pénzügyi tervének elfogadása. A közgyűlésen 

a Békés Megyei Önkormányzatot H. Kovács Judit társadalmi megbízatású alelnök képviselte. 

 

2011. május 26-án tartotta taggyűlését a Békés Megyei Energetikai Szolgáltató Kft. A 

taggyűlésen elfogadták a Kft. 2010. évi beszámolóját, valamint a 2011. évre vonatkozó üzleti 

tervét. 

 

2011. május 26-án tartotta soron következő ülését a Dél-Alföldi Regionális Fejlesztési 

Tanács (DARFT). Az ülésen elfogadták a DARFÜ Nonprofit Kft. 2010. évről szóló éves 

beszámolóját és közhasznú jelentését, a 2011. évi üzleti tervet, az Alapító Okirat és a 

Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását, valamint jóváhagyták a Döntés Előkészítő 

Bizottság jegyzőkönyveit. 

 
2011. május 26-án Gerendáson, a Művelődési Házban került sor - a Békés Megyei IBSEN 

Nonprofit Kft. Kulturális Iroda szervezésében - a Kapunyitogató című rendezvényre. Az eseményt 

megnyitotta Tolnai Péter, Békés Megye Képviselő-testületének térségi tanácsnoka. 

 

2011. május 27-én a vésztői Kisgazda Kör kistérségi gyűlést szervezett a vésztői művelődési 

házban. A gyűlésre előadóként meghívást kapott Jakab István az Országgyűlés alelnöke, a 

MAGOSZ elnöke, Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke és Ringer 

László a Vidékfejlesztési Minisztérium részéről. 
 

2011. május 27-én Kisdombegyházon, a Művelődési Házban került sor - a Békés Megyei IBSEN 

Nonprofit Kft. Kulturális Iroda szervezésében - a Kapunyitogató című rendezvényre. Az eseményt 

megnyitotta Tolnai Péter, Békés Megye Képviselő-testületének térségi tanácsnoka. 

 

http://proba.darft.hu/index.php?option=com_remository&Itemid=18&func=fileinfo&id=101
http://proba.darft.hu/index.php?option=com_remository&Itemid=18&func=fileinfo&id=101
http://proba.darft.hu/index.php?option=com_remository&Itemid=18&func=fileinfo&id=101


5 

 

2011. május 27-én Gyulán a Városi Sporttelepen rendezték meg a MaVíz Víziközmű 

Labdarúgó Kupa Kelet-magyarországi döntőjét. A sporteseményen Kónya István, Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a résztvevőket. 

 

2011. május 28-án konferenciát szervezett a Megyei Önkormányzatok Országos Szövetsége 

és az Országos Polgárőr Szövetség a Pest Megyei Vármegyeházán. A konferencián részt vett 

Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke valamint Balogh József 

(Szabadkígyós), Bere Károly (Füzesgyarmat), Lengyel Zsolt (Gerendás) és dr. Varga Lajos 

(Dombegyház) polgármestere. 

 

2011. május 29-én rendezte meg a Békés Megyei Jókai Színház a Vidéki Színházigazgatók 

Egyesületének éves közgyűlését, melyen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke köszöntötte a jelenlévőket. 

 

2011. május 30-án, eddigi szakmai munkája elismeréseként a Magyar Gasztronómiáért 

Érdemérmet vehetett át Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke, 

Budapesten a Radisson Blue Béke Hotelben. A díjat 1964 óta adják át minden évben az arra 

érdemeseknek, Farkas Zoltán elnök úr mellett Domokos László számvevőszéki elnök is 

átvehette az oklevéllel és éremmel járó kitüntetést Prohászka Bélától a Magyar Nemzeti 

Gasztronómiai Szövetség elnökétől.  

 

2011. május 30-án a Megyeházán tartotta közgyűlését a Békés Megyei Vízművek Zrt, ahol 

elfogadásra került a 2010. évi éves beszámoló, a 2011. évi üzleti terv, döntés született az 

Igazgatóság elnöke, az Igazgatóság tagjai, a Felügyelő Bizottság elnöke és a Felügyelő 

Bizottság tagjai díjazásáról, megállapították a  könyvvizsgáló megbízási díjának összegét, 

valamint módosításra került a Társaság Együttműködési Szerződésének mellékletét képező 

Önköltség-számítási Szabályzat és a Társaság Alapszabálya. Az ülésen H. Kovács Judit 

társadalmi megbízatású alelnök vett részt. 

 

2011. május 30-án tartotta taggyűlését a Békés Megyei Temetkezési Kft. A taggyűlésen 

elfogadták a Kft. 2010. évi beszámolóját és 2011. évi üzleti tervét. 

 

2011. május 31-én Gazdasági Fordulat címmel rendeztek konferenciát Budapesten, a 

Millenárison. Az előadók között Orbán Viktor, Magyarország Miniszterelnöke is előadást 

tartott. A konferencián részt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke is. 

 

2011. május 31-én Békéscsabán a „Közlekedésbiztonság Gyermekszemmel” rajzpályázat 

megyei kiállítás megnyitójára és díjátadó ünnepségére került sor. A Megyei Önkormányzat 

által felajánlott különdíjat Kónya István, Békés Megye Képviselőt-testületének alelnöke adta 

át.  

 

2011. június 1-jén Békéscsabán a „SzocioTÉKA – Peremhelyzetű társadalmi csoportok 

társadalmi és munkaerő-piaci integrációját elősegítő képzés- és módszertár” c. program 

keretében Regionális Műhelykonferenciára került sor. A konferenciát H. Kovács Judit, Békés 

Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. június 1-5. között „Körösök Völgye Határtalan Vándortúra és Zenei Fesztivál” címmel 

debütált az az öt napos program, melynek célja a figyelem felhívása volt az aktív turizmus és 

a természetjárás szépségeire, a környezettudatosságra és arra, hogy vannak olyan dolgok, ahol 

nem számít az országhatár. A túra Belényesről indult és a Fekete-Körös folyását követve 
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Békéscsabán ért véget. A rendezvény utolsó napján, vasárnap sajtóbeszélgetés társult a 

programokhoz, melyen a határmenti kapcsolatokról, és a Körösök Völgyének természeti 

értékeiről esett szó. A Békés Megye képviseletében Farkas Zoltán Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke vett részt az eseményen, mellette Tőkés László Európa Parlamenti 

Alelnök, Vantara Gyula, Békéscsaba Megyei Jogú Város polgármestere, Huszár István 

Nagyvárad főtanácsosa, Adrian Domokos Belényes polgármestere és Tirják László a Körös-

Maros Nemzeti Park igazgatója vett részt a sajtónyilvános beszélgetésen. Ezt követően Farkas 

Zoltán elnök és Vantara Gyula polgármester a színpadon köszöntötték a beérkező túrázókat.   

 

2011. június 2-án az Ibsen Kávéházban Scholtz Endre békéscsabai festőművész kiállítását 

nyitotta meg Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. június 2-án, a Nemzeti Összetartozás Napja alkalmából Trianoni Emlékhelyet avatott 

Farkas Zoltán Békés Megye Képviselő-testületének elnöke a Békés Megyei Farkas Gyula 

Közoktatási Intézmény, békési, hőzső utcai parkjában. Az ünnepségen, az iskola határon túli 

partneriskoláiból is érkeztek delegációk és a megyei közoktatási intézmények minden 

telephelye képviseltette magát.  

 

2011. június 3-án Gyulán a Harruckern János Közoktatási Intézmény gyulai telephelyén 

megtartott Pedagógus Napon köszöntőt mondott Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke. Az eseményen Kónya István alelnök is részt vett. 

 

2011. június 3-án Békésen tartották a III. Országos Szenior Táncversenyt, melynek 

fővédnöke Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke nyitotta meg a 

rendezvényt. 

 

2011. június 3-án Békésen a Békési Szilvapálinka Centrum átadó ünnepsége keretében 

üzletember-találkozóra került sor „A gasztronómia és a pálinka szerepe a turisztikában” 

címmel. A rendezvényen H. Kovács Judit, Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi 

megbízatású alelnöke vett részt. 

 
2011. június 3-án Békésen, a Farkas Gyula Közoktatási Intézményben került sor a III. Megyei 

Tanévzáró Napra, amelyen az iskola határon túli partnerintézményeinek tanulói is részt vettek. A 

meghívott külföldi testvériskolák között szerepelt: Arad, Gyergyószentmiklós, és Kolozsvár is.  

A rendezvényt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke nyitotta meg.  

 

2011. június 3-án Csabacsűdön, a Művelődési Házban került sor - a Békés Megyei IBSEN 

Nonprofit Kft. Kulturális Iroda szervezésében - a Kapunyitogató című rendezvényre. Az eseményt 

megnyitotta Hamza Zoltán,  Békés Megye Képviselő-testületének térségi tanácsnoka. 

 

2011. június 3-án, a X. Élővíz-csatorna Emléktúra alkalmából kiállítással egybekötött 

ünnepélyes megnyitót rendezett a szervező ZERGE Ifjúsági Túrasport Közhasznú Egyesület 

Gyulán, a KÖR-KÖVIZIG Igazgatóság Múzeumában. Ez alkalomból – az évek óta nyújtott 

erkölcsi és szakmai támogatásért – díjat vehetett át Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke is, aki ezt követően nemzeti melegítőt cserélt a szintén díjazott Horváth 

Leventével, a Arad megye alprefektusával.   

 

2011. június 3-án a füzesgyarmati Gergely-tanyán tizenöt hátrányos helyzetű gyermeket 

látott vendégül, három napos tábor keretében a Füzesgyarmati Lovas Barátok Egyesülete. A 

gyermekek a Jankay Tibor Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola és Diákotthonból érkeztek, a 

program megvalósításában Farkas Zoltánnak, Békés Megye Képviselő-testülete elnökének is 
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nagy szerepe volt, aki Bere Károly füzesgyarmati polgármester társaságában köszöntötte a 

gyerekeket.  

 

2011. június 3-5. között rendezték meg a XVII. Mezőhegyesi Kanca- és Ménversenyt 

Mezőhegyesen. Békés Megye Képviselő-testületét Balogh József képviselő úr képviselte az 

eseményen. 

 

2011. június 4-én a Nemzeti Összetartozás Napján Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke és Kónya István alelnök is részt vett a Kárpát-medencei halászléfőző 

magyar bajnokságon. Az eseményen több mint negyven határon inneni és túli csapat főzött 

halászlevet, közülük Békés megye csapata aranyérmet szerzett. A rendezvényen résztvevők a 

díjátadások után becsatlakoztak a szarvasi városi megemlékezéshez, így Farkas Zoltán elnök 

úr is elhelyezte a Békés Megyei Önkormányzat koszorúját a szarvasi emlékparkban. 

 
2011. június 4-én Békésen, a Békés Megyei Hajnal István Szociális Szolgáltató Centrumban 

„Szívvel-Lélekkel” Békés megyei Szociális Ágazatban Dolgozók Amatőr Művészeti 

Fesztiváljának Döntőjére került sor, ahol Tolnai Péter, Békés Megye Képviselő-testületének 

térségi tanácsnoka Békés megyei díjakat adott át.  

 
2011. június 5-én Tarhoson, a Művelődési Házban került sor - a Békés Megyei IBSEN Nonprofit 

Kft. Kulturális Iroda szervezésében - a Kapunyitogató című rendezvényre. Az eseményt 

megnyitotta Simon István Tamás, Békés Megye Képviselő-testületének térségi tanácsnoka. 

 

2011. június 7-én a Munkácsy Mihály Múzeumban rendezték meg az „Alkotó és Tanító 

Képzőművészek Békés Megyében” kiállítás sorozat következő kiállítás megnyitóját. Az 

eseményen köszöntőt mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. június 7-én az Ibsen Galériában a „Fotó Ar-Tur 2011” anyagából készült kiállítás vette 

kezdetét. A kiállítást Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke nyitotta 

meg. 

 

2011. június 7-én Gyulán tartották a Harruckern János Közoktatási Intézmény 

konferenciatermének névadó ünnepségét, melyen Simon István Tamás térségi tanácsnok 

köszöntötte a megjelenteket. 

 

2011. június 7-én Gyulán, a Dürer aulában került sor IOAN TOLAN szobrászművész 

kiállítására és könyvbemutatójára. A rendezvényen Tolnai Péter térségi tanácsnok vett részt. 

 

2011. június 8-án egyedülálló Guinness-rekord kísérletben vett részt a Békés Megyei 

Önkormányzat. A Magyar Víziközmű Szövetség kezdeményezésére hazánkban összesen húsz 

városban szerveztek egyszerre, egy időben csapvíz-ivást. A rendezvényt térségünkben a 

Békés Megyei Vízművek Zrt. szervezte meg, kéréséhez a Békés Megyei Önkormányzat is 

csatlakozott. Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke felhívására a 

Guinness-rekord kísérletben huszonhat intézményi és gazdasági vezető, míg a megyeházáról 

negyvennyolc köztisztviselő vett részt. A sikeres akció végén a Szent István téren felállított 

színpadon Farkas Zoltán elnök úr is köszöntötte a téren megjelent mintegy 4717 résztvevőt. 

 

2011. június 8-án tartotta ülését a Békés Megyei Kistérségi Fórum. Az ülésen Bornné dr. 

Stefkovics Valéria tájékoztatót tartott Békés Megye Területrendezési Terve módosításáról és 

az egyeztetési eljárásról. 
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2011. június 8-án tartotta ülését a Békés Megyei Területfejlesztési Tanács. Az ülésen többek 

közt döntés született a „Gyakorlatszerzési program felsőoktatási intézmények hallgatói 

számára” felhívásra beérkezett igénybejelentésekről, valamint lezárták a „Pályakezdő 

egyetemi diplomások foglalkoztatási programot”. 

 

2011. június 9-én sajtótájékoztatót tartott Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke a Békés Megyei Farkas Gyula Közoktatási Intézmény békési telephelyén. 

Az eseményen Farkas Zoltán elnök úr tájékoztatta a megjelent médiumokat az iskola 

névváltozásáról és azokról a megyei döntésekről, melyek hozzájárultak az intézmény 

szerepének erősítéséhez.  

 

2011. június 9-én Budapesten a Megyei Önkormányzatok Országos Szövetsége 

szervezésében az Európai Régiók Gyűlését tartották, ahol az AER főtitkára Klaus Klipp 

folytatott megbeszélést a megyei elnökökkel. A találkozón Békés megyét Kónya István 

alelnök képviselte. 

 
2011. június 9-én Békésen, a Farkas Gyula Közoktatási Intézmény és a Szegedi Kis István 

Református Gimnázium közös szervezésében pedagógus napi ünnepi vacsorára került sor. A 

rendezvényen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke mondott köszöntőt. 

 

2011. június 10-én Békéscsabán a Városi Sportcsarnokban került sor a Csabai Sörfesztivál és 

Csülökparádé – Békés Megye Értékei és Hungarikumai Kiállítás és Vásár megnyitójára. A 

kiállítást Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. június 10-én a Békés Megyei Jókai Színház előtti téren díjkiosztóval és koncertekkel 

egybekötött évadzáró gálaestet szerveztek, ahol kiosztásra került a Gálfy Gyűrű, valamint a 

Megye Színművésze díjak. A Megye Színművésze díjakat Kónya István, Békés Megye 

Képviselő-testületének alelnöke adta át. 

 

2011. június 11-én tartotta ballagási ünnepségét a Békés Megyei Hunyadi János Közoktatási 

Intézmény magyarbánhegyesi feladat-ellátási helyén. Békés Megye Képviselő-testületét 

Tolnai Péter térségi tanácsnok képviselte az eseményen. 

 

2011. június 14-én a legmagasabb szintű katonai vezetői tanfolyam résztvevői (Zrínyi Miklós 

Nemzetvédelmi Egyetem), azaz a jövő tábornokai látogattak el Békéscsabára, köztük a 

megyeházára is, ahol Kónya István megyei alelnök köszöntötte őket, és vázolta a megye 

feladatait, valamint, hogy milyen lehetőségei vannak a honvédelem, az oktatás, az 

önkormányzatok közötti együttműködésnek a fiatalok hazafias, felelősségérzetre nevelése 

érdekében. 

 

2011. június 14-én a Doboz-Szanazugi Ifjúsági Üdülőközpontban Megyei Kortársképző és 

DÖK Tábor vette kezdetét, melyet Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének 

alelnöke nyitott meg. 

 

2011. június 16-án nyílt meg a Magyar rocklegendák vándorkiállítása Kondoroson, mely 

1960-tól napjainkig foglalja össze a hazai pop-rock élet dokumentumanyagát. A Kondoros és 

Környéke Polgári Együttműködés Egyesület által szervezet eseményen Békés Megye 

Képviselő-testületét Hamza Zoltán térségi tanácsnok úr képviselte.  
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2011. június 17-én Bencsik János klíma- és energiaügyi államtitkár látogatást tesz Békés 

megyében, ahol a megye képviseletében Kónya István alelnök fogadja és kíséri el további 

programjaira. 

 

2011. június 18-án tartja a Szent István Egyetem Gazdasági Kara diplomaátadó ünnepségét 

Békéscsabán. A friss diplomásokat Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke köszönti. 

 

2011. június 19-én Békéscsabán veszi kezdetét a Kis iskolák Sportversenyének Diákolimpia 

Országos Döntője. Az eseményt Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke 

nyitja meg.  

 

2011. június 23-án sajtótájékoztatón jelenti be hivatalosan Farkas Zoltán, Békés megye 

Képviselő-testületének elnöke a közös földgázbeszerzés eredményét. Idén ötvenhat Békés 

megyei település és négy kistérségi társulás csatlakozott a Békés Megyei Önkormányzat 

tizenkét intézményéhez. 

 
2011. június 24-26. között Gyulán kerül sor a Várkerti Vígasságok című rendezvényre. Az 

eseményt megnyitja Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke. 

 

 

 

Békéscsaba, 2011. június 16. 

 

 

 

 

 Farkas Zoltán 

 elnök 


